
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 01 / 2021

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 30 – marzo - 2021

Hora inicio / fin 20:00 h.

Lugar Telemática

ASISTENTES:

PRESIDENTA

Dª. Mª Isabel Granero Moya

VOCALES

Vecinos designados - Grupos Políticos Municipales. 

D. Manuel Pegueroles Belmonte                       Grupo Político PSOE

Designados por Alcaldía 

D. Rafael Serrano Ruiz

Dª. Eva Lidón Barberá Martín

Designado por Grupos Políticos

Dª María Dolores Zabalza Prieto Grupo Político PSOE

Dª María España Novoa Grupo Político PP

D. Juan José Povedano Romero Grupo Político C’s

D. Daniel Monferrer Cherta Grupo Político VOX

Representantes de las AA:VV,

D. Vicente J. Campos Ruiz AA.VV. San Pablo

D. José Oscar Sánchez Ramos AA.VV. La Aduana

D. Luis López López AA.VV. Maestría

Representantes de las AMPAS
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D. Jorge Ernesto Porcar AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMENECH

   
    SECRETARIA

Dª. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSAN ASISTENCIA:

          Dª. Patricia Puerta Barberá

          

NO ASISTEN: 

  Dª. Mª Jesús Garrido Moya

D.  Francesc Mezquita Patuel

D. José Porras Rodríguez

D. Alberto Ramos Renau

D. Ramón Sarria Picazo

D.  Miguel Angel Guillamón Naches

D. José L. Gómez Sánchez

D.  Emilio García Solsona

Dña. Ana M.ª Latorre Centelles

Dña. Daniela Terfelea

        

Orden del día. 

1º.-  Aprobación,  si  procede,  de la  acta  correspondientes  a  las sesión ordinaria  del 
Consejo Municipal de Distrito Sur de fecha 21 de diciembre de 2020

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

Realizada  telemáticamente  por  videoconferencia,  apreciada  una  situación 
excepcional, como es la situación de emergencia para la salud ocasionada por el virus 
Covid-19, que justifica su celebración por medios telemáticos a los efectos del artículo 
46.3de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local,, siendo 
las21:10 del día 21 de diciembre de dos mil veinte, bajo la presidencia del Ilma. Señora 
Teniente de Alcalde, Doña Mª Isabel Granero Moya, se reúnen los señores y señoras 
arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria del Consejo  Municipal de Distrito 
SUR , con mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta para dar fe del acto.
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Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL  ACTA  CORRESPONDIENTES A LA 
SESIÓN ORDINARIA DEL CONSEJO MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 21 
DE DICIEMBRE DE 2020 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión celebrada el día 21 de 
diciembre de 2020, por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

No existiendo  ninguna  respuesta  de  peticiones  anteriores,  se  pasa  al  punto 
siguiente del orden del día.

3º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No  existiendo  ningún  asunto  de  Despacho  Extraordinario,  se  pasa  al  punto 
siguiente del orden del día.

 
4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

AA.VV. SAN PABLO – D. VICENTE JUAN CAMPOS RUIZ 

El Sr. Campos, comunica que cortaron moreras por la parte baja de las mismas, 
pero no sabe el motivo por el que han dejado el tronco, también informa que los árboles 
mueren  porque  hay  vecinos  que  tiran  agua  con  lejía  en la  base  de  los  mismos,  es 
necesario esas moreras ya que los vecinos necesitan sombra en la parada del autobús.

Solicita la limpieza de los bordillos ya que sale la hierva y no se limpia.

Comenta que el parque del Perpetuo Socorro, se debería remodelarse, porque 
hay azulejos rotos y esta sucio, se debería de mejorar.

Con respecto a las obras que se están realizando en Perpetuo Socorro, están 
paralizadas, pregunta el porque ya que los vecinos protestan.

Dña. MARIA ESPAÑA NOVOA

La Sra. España, comenta que en la zona del Grupo Colorines e instituto Porcar, 
hay  muchas  ratas,  así  como  muchos  orines  en  las  zonas  colindantes  al  instituto  se 
debería de pasar a limpiar.

Comenta si hay información al respecto del acceso ferroviario al puerto.

Hace saber que le  llama la atención que en varios Consejos,  no hay ningún 
comentario en el apartado Informe de la Presidenta, la Sra. Granero le informa que se 
pasa la mayoría de información en las actas de la Junta de Distrito que son mensuales.
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 AA.VV. MAESTRÍA – D. LUIS LÓPEZ LÓPEZ 

El Sr. López, pregunta por el tema del desagüe de la calle Arquitecto Ros ya que 
no tienen ninguna noticia al respecto, la Sr. Presidenta le comunica que están en ello.

Comunica el Sr. López, que deja de ser el representante de la AA.VV. Maestría y 
que en breve pasarán nuevo contacto.

D. DANIEL MONFERRER CHERTA

Informa que en el parque de la calle Rio Adra, en la zona deportiva, esta con 
césped  y cuando llueve se encharca y se embarra, por lo que solicitase ponga gravilla 
como esta en el parque del Primer Molí.

AA.VV. LA ADUANA – D. JOSE OSCAR SÁNCHEZ RAMOS 

Informa que en el cruce de la calle Cartagena con el camino San Jaime, hicieron 
un  agujero  de  Facsa  hace  más  de  15  días  y  esta  parado,  pudiendo  causar  algún 
incidente si no se soluciona.

También en la zona de la Gran Vía, se hicieron obras y hay mucha tierra por lo 
que se debería pasar a limpiar.

Y siendo las 20:25 de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más 
asuntos  que  tratar,  la  señora  Presidenta  levanta  la  sesión,  de  todo  lo  cual,  como 
Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo al margen junto 
con la Sra Presidenta del Consejo Municipal de Distrito Sur
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD

Núm. d'acta 01/2021

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 30 de març de 2021

Hora inici/fi 20:00 h

Lloc Telemàtica

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Mª Isabel Granero Moya

VOCALS

Veí designat - Grups polítics municipals

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte                       Grup Polític PSOE

Designa  ts   p  e  r Alcald  i  a   

Sr. Rafael Serrano Ruiz

Sra. Eva Lidón Barberá Martín

Designa  ts   p  e  r   g  rups polítics  

Sra. María Dolores Zabalza Prieto Grup Polític PSOE

Sra. María España Novoa Grup Polític PP

Sr. Juan José Povedano Romero Grup Polític C’s

Sr. Daniel Monferrer Cherta Grup Polític VOX

Representants de l  es associacions  

Sr. Vicente J. Campos Ruiz AV San Pablo

Sr. José Oscar Sánchez Ramos AV La Aduana

Sr. Luis López López AV Maestría

Representants de les AMPA
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Sr. Jorge Ernesto Porcar AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMÉNECH

   
    SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN ASSISTÈNCIA:

          Sra. Patricia Puerta Barberá

          

NO HI ASSISTEIXEN: 

  Sra. Mª Jesús Garrido Moya

Sra.  Francesc Mezquita Patuel

Sr. José Porras Rodríguez

Sr. Alberto Ramos Renau

Sr. Ramón Sarriá Picazo

Sr.  Miguel Angel Guillamón Naches

Sr. José L. Gómez Sánchez

Sr.  Emilio García Solsona

Sra. Ana M.ª Latorre Centelles

Sra. Daniela Terfelea

        

Ordre del dia

1. Aprovació  de  l’acta corresponent  a  la  sessió  ordinària  del  Consell  Municipal  de 
Districte Sud de data 21 de desembre de 2020

2. Informe de la presidenta

3. Despatx extraordinari

4. Precs i preguntes

Realitzada telemàticament per videoconferència, davant la situació excepcional 
d'emergència per a la salut ocasionada per la COVID-19, que justifica la seua celebració 
per mitjans telemàtics a l’efecte de l'article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora 
de les bases del règim local, a les 21:10 hores del dia 21 de desembre de dos mil vint, 
sota  la  presidència  de  la  tinent  d'Alcaldia,  Il·lma.  Sra.  Mª  Isabel  Granero  Moya,  es 
reuneixen els senyors i senyores suara esmentats a fi de celebrar la sessió ordinària del 
Consell Municipal del Districte Sud, amb la meua assistència com a secretària delegada 
de la Junta per a donar fe de l'acte.
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Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar 
els punts inclosos en l'ordre del dia. 

1. APROVACIÓ DE L'ACTA  CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA 
DEL CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 21 DE DESEMBRE DE 
2020 

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 
21 de desembre de 2020, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2. INFORME DE LA PRESIDENTA 

Com que  no  hi  ha  cap  resposta  a les  peticions  anteriors,  es  passa  al  punt 
següent de l'ordre del dia.

3. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi  ha cap assumpte de  despatx  extraordinari,  es passa al  punt 
següent de l'ordre del dia.

 
4. PRECS I PREGUNTES

AV SAN PABLO – SR. VICENTE JUAN CAMPOS RUIZ 

El Sr. Campos comunica que van tallar moreres per la part baixa d’aquestes, 
però no sap el motiu pel qual han deixat el tronc; també informa que els arbres moren 
perquè hi  ha veïns que tiren  aigua amb lleixiu  en la  seua base.  Comenta que eixes 
moreres són necessàries ja que els veïns necessiten ombra a la parada de l'autobús.

Sol·licita la neteja dels rastells ja que ix l’herba i no es neteja.

Comenta que el parc del Perpetu Socors s'hauria de remodelar,  perquè hi ha 
taulellets trencats i està brut.

Respecte a les obres que s'estan realitzant a Perpetu Socors, informa que estan 
paralitzades i pregunta per què, ja que els veïns protesten.

SRA. MARIA ESPAÑA NOVOA

La Sra. España comenta que a la zona del grup Colorines i de l’institut Porcar, hi 
ha moltes rates, així com molts orins a les zones contigües a l'institut, per la qual cosa 
demana que es passe a netejar.

Comenta si hi ha informació de l'accés ferroviari al port.

Fa saber que li crida l'atenció que en diversos consells no hi ha cap comentari en 
l'apartat Informe de la presidenta. La Sra. Granero li  informa que es passa la majoria 
d'informació a les actes de la Junta de Districte, que són mensuals.
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AV MAESTRÍA – SR. LUIS LÓPEZ LÓPEZ 

El Sr. López pregunta pel tema del desaigüe del carrer Arquitecte Ros, ja que no 
tenen cap notícia respecte d'això. La presidenta li comunica que estan treballant en el 
tema.

El Sr. López comunica que deixa de ser el representant de l'associació veïnal 
Maestría i que en breu passaran nou contacte.

SR  . DANIEL MONFERRER CHERTA  

El Sr. Monferrer informa que al parc del carrer Riu Adra, en la zona esportiva, hi 
ha gespa i quan plou s'entolla i s'enfanga, per la qual cosa sol·licita que es pose graveta 
com hi ha a parc del Primer Molí.

AV LA ADUANA – SR. JOSÉ ÓSCAR SÁNCHEZ RAMOS 

El Sr. Sánchez informa que en l'encreuament del carrer Cartagena amb el camí 
Sant Jaume, Facsa va fer un forat fa més de 15 dies i encara està obert, fet que pot 
causar algun incident si no se soluciona.

També, a la zona de la Gran Via es van fer obres i hi ha molta terra, per la qual  
cosa s'hauria de passar a netejar.

I a  les 20:25 de la data indicada en l'encapçalament,  sense que hi  haja més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual, com a secretària, en done fe 
i,  perquè conste,  estenc aquesta acta que firme al  marge junt  amb la  presidenta del 
Consell Municipal del Districte Sud.
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